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Els sis experts en urba-
nisme i paisatgisme que
participen en el seminari
de set dies a Lloret de Mar
han analitzat l’estat de
les infraestructures per
accedir al municipi, in-
cloent-hi l’autopista C-32.
El govern pretén allargar-
la a partir del maig, tot i
l’oposició d’una part de
veïns de la Selva.

El mes passat els ajun-
taments de Lloret, Blanes,
Tossa de Mar i Tordera van
arribar a un acord amb el
govern perquè s’allargués
la C-32. Les obres, de 6,5
km, seran pagades per
Abertis segons l’acord en-
tre el govern i la conces-
sionària de l’autopista. Al-
hora, el govern redacta el
projecte de la segona part
de la nova ronda Costa
Brava Costa Sud (una va-
riant de dos quilòmetres
entre les Alegries i Canye-
lles, a Lloret).

Cal recordar, a més, que
l’equip de govern de Lloret
(CDC i ERC-Avancem)
s’ha desdit de fer una con-
sulta ciutadana sobre el

perllongament de l’auto-
pista. En el ple del 21 de
desembre, va caldre la in-
tervenció de la policia.

La Selva marítima
La visita a la C-32 –i de
com acaba de manera
abrupta al terme de Torde-
ra– no va ser l’única. No-
més de posar els peus a la
Costa Brava, els urbanis-
tes van anar fins a l’AP-7,
l’N-II (i els seus trams ja
desdoblats) i la C-63. Els
van acompanyar estu-
diants que fan tasques de
suport, personal de l’enti-
tat organitzadora, Habi-
tat Professionals Forum
(HPF), representants de
la Mesa Empresarial de
Turisme, i la gerent en
funcions de Lloret Turis-
me, Elizabeth Keegan.

El mateix diumenge
els experts en urbanisme
van visitar l’aeroport de
Girona, la ciutat de Giro-
na i l’estació del tren d’al-
ta velocitat (TAV), amb la
qual hi ha enllaç directe
amb París i Madrid. Tam-
bé hi va haver temps per
visitar els municipis veïns
de Blanes i Tossa de Mar,
amb els quals Lloret for-
ma una conurbació d’uns
90.000 habitants. La jor-
nada es va completar
amb una visita al munici-
pi –jardins de Santa Clo-
tilde, centre, Fenals i el
Puig de Castellet, entre
d’altres d’interès.

Establerts a l’hotel
Guitart Monterrey, ahir
els urbanistes es van re-
unir, de manera succes-
siva, amb els integrants

de la junta directiva de la
Mesa Empresarial de Tu-
risme, tècnics munici-
pals dels àrees d’urbanis-
me, medi ambient i pla-
nejament urbanístic i re-
gidors del ple. Aquests
dies també atendran re-
presentants veïnals. Al-
guns dels arquitectes del
seminari són: César Au-

gusto, Peter Basin, Des-
irée Martínez i el coordi-
nador, l’austríac Manfred
Schrenk. Martínez és la
presidenta de la Federació
Internacional d’Arquitec-
tes Paisatgistes (IFLA).

“Punt de vista diàfan”
El regidor de Promoció
Econòmica i responsable

municipal del pla opera-
tiu de Lloret, Jordi Oro-
bitg (ERC), considera
que els arquitectes pro-
posaran “millores per a
Lloret i expressaran la se-
va visió; elevaran la pers-
pectiva des d’un punt de
vista diàfan i no contami-
nat”. Orobitg és alhora di-
putat al Parlament. ■

Els arquitectes
del seminari
analitzen els
accessos a Lloret

Jordi Ferrer
LLORET DE MAR

a Els urbanistes estudien l’estat de la C-32 i les connexions
amb Blanes i Tossa a El regidor responsable del pla
operatiu valora “la visió no contaminada” dels sis experts

El president de la Mesa Em-
presarial de Turisme de Llo-
ret, Josep Maria Molist, va en-
capçalar els representants
del sector turístic que van
participar en la trobada amb
els arquitectes del seminari.

Després de la reunió d’ahir
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La xifra

“Els arquitectes
seran capaços de
veure els pitjors
defectes i les millors
virtuts de la ciutat”
Jordi Orobitg
EDIL DE PROMOCIÓ I RESPONSABLE
MUNICIPAL DEL PLA OPERATIU
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La frase

4
estudiants d’urbanisme
col·laboren en el seminari
de Lloret, amb els dos que
es van incorporar ahir.

A dalt, l’austríac Schrenk i la mexicana Martínez, a l’esquerra, i l’eslovè Basin, a l’hotel
Guitart Monterrey, ahir a la tarda. A baix, el final de la C-32, al setembre ■ EL PUNT AVUI / J.R.

al matí a l’hotel Guitart Mon-
terrey, Molist va explicar que
els arquitectes “només fan
preguntes”. “De preguntar,
pregunten molt. Però això és
bo. Quan et pregunten has
d’afinar, i això sempre és po-
sitiu.” A Molist, el director de

la cadena Evenia, el van
acompanyar, entre d’altres,
Enric Dotras, president del
Gremi d’Hostaleria; empresa-
ris de locals d’oci nocturn, bo-
tiguers locals i transportistes.
El seminari neix a proposta
de la Mesa, va dir Molist.
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Molist: “Els arquitectes pregunten molt”

Agents polítics i entitats
socials de les Terres de
l’Ebre i la resta de Catalu-
nya ja han engegat dife-
rents iniciatives per fre-
nar la posada en marxa del

pla de conca aprovat per
l’Estat divendres. D’una
banda, la Plataforma en
Defensa de l’Ebre ja ha ins-
tat el nou govern a replan-
tejar els plans de regadius
previstos, segons va reco-
llir ahir l’ACN. En declara-
cions a l’agència, la porta-

veu del col·lectiu, Susanna
Abella, també va fer èmfa-
si en la necessitat que el
conjunt de la societat cata-
lana siga conscient dels
riscos ambientals que im-
plica el pla de conca.

Per altra banda, tam-
bé ahir mateix l’eurodi-

putat d’Unió, Francesc
Gambús, va qualificar de
“barbàrie ecològica i eco-
nòmica” el projecte que
ha aprovat l’Estat i pres-
sionarà Brussel·les per-
què prengui mesures con-
tra el govern espanyol i
aturi el projecte. ■

Polítics i PDE demanen suport
per aturar el pla de conca
Emma Zafón / L’Ebre
TORTOSA

La PDE va impulsar la primera mobilització de l’any
divendres passat ■ EMMA ZAFÓN


